
 

 

 

Z Á P I S 

z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 4. 3. 2021 

 
  

Dne 4. 3. 2021 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno ve 14:30 hodin a skončeno v 15:40 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

   Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý,  

   Václav Skuhravý (příchod v 15:00 hod.) 

  

Omluveni:             /  

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   / 

 

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Žádosti o dotace na rok 2021 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program jednání byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

  Mgr. Jiří Frühauf,  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

  Mgr. Jiří Frühauf,  Ing. Václav Sebera, Vladimír Hlavatý  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2021 

 

Komise pokračovala v rozdělování dotací jednotlivým žadatelům. Komise se zabývala žádostmi od 

pořadového čísla 38. Výsledky hlasování o jednotlivých dotacích jsou uvedeny v příloze č. 1 tohoto 

zápisu ve sloupci č. 12.  

 

 v souvislosti s projednáváním žádostí o poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města 

Karlovy Vary a rozdělováním finančních prostředků oznámili níže uvedení členové 

komise možný střet zájmů: 
 

 Vladimír Hlavatý – u projednávání žádosti č. 40 – předseda výboru SK Liapor - Witte 

 Mgr. Jiří Frühauf – u projednávání žádosti č. 52 – předseda výboru Sportovní unie 

Karlovarska. 

 

 Dott. Mag. Radka Murasová v souvislosti s hlasováním u žádosti č. 70  uvádí, že se u tohoto 

bodu zdržela, protože již v roce 2019 členové komise zastávali postoj, že podporování 

kroužků v této formě je nesystémové a že se taková činnost jeví jako náborová, přičemž se 

odkazuje na zápis č. 6 z 23. 5. 2019 bod č. 3.  

Dále zdůrazňuje, že je potřeba sjednotit financování školních kroužků, ideálně v koordinaci 

nejen se sportovními kluby, ale také s řediteli základních škol v Karlových Varech. Za takové 

situace ráda podpoří.  

 

 žádost č. 58 - Tělovýchovná jednota SLAVIA Karlovy Vary, z.s.  – žádost o poskytnutí 

dotace na činnost ve výši 30.000 Kč, byla prozatím ponechána bez rozhodnutí a bude o ní 

rozhodováno „per rollam“, jakmile bude zjištěno právní stanovisko ohledně doručení této 

žádosti.   

 

Žádost byla doručena v řádném termínu a to hned dvěma způsoby:  

1) e-mailem, přičemž nebyla podepsána uznávaným elektronickým podpisem žadatele a 

ani nebyla následně do 10  pracovních dnů následujících po dni odeslání elektronické 

žádosti doručena v listinné podobě na podatelnu Magistrátu města Karlovy Vary, jak 

stanoví Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary.  

Samotná žádost byla naskenovaná s podpisem statutárního orgánu spolku; 

2) datovou schránkou, avšak nejedná se o datovou schránku žadatele, ale členky 

výkonného výboru, která svou datovou schránku má jako OSVČ.  

Samotná žádost byla naskenovaná s podpisem statutárního orgánu spolku; 
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Komise sportovní a tělovýchovy doporučuje radě města rozdělit finanční rezervu ve výši 9.600.000 

Kč dle návrhu  na rozdělení dotací – část I., který je přílohou č. 1 zápisu č. 4 z 27. 1. 2021 a návrhu 

na rozdělení dotací část II., který je přílohou tohoto zápisu. Výsledky hlasování o jednotlivých 

dotacích jsou uvedeny v příloze č. 1 tohoto zápisu ve sloupci č. 12. 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 210.000 Kč.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční na základě pokynu předsedy komise STv. 

 

 

 

 

Dne: 9. 3. 2021 

Zapsala: Gabriela Kavková                        __________________  

      

                                                                                      

                  __________________ 

 

                                                     Mgr. Viktor Linhart   

                                     předseda komise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příloha: Návrh na rozdělení dotací na tělovýchovu a sport pro rok 2021 – část II.  


